

OFFICE OF THE SUPERINTENDENT OF FINANCIAL INSTITUTIONS

LINCOLN HERITAGE LIFE INSURANCE COMPANY

Notice is hereby given that an Order to Insure in Canada Risks has been made, effective December 10, 1997, permitting Lincoln Heritage Life Insurance Company to insure risks falling within the following class of insurance: life insurance, on the condition that in the transaction of its business in Canada the company use the name "Superior Life Insurance Company."

Lee Mayer, Chief Agent, is the official representative of the company for the receipt of notices and services of process.

December 11, 1997

NICHOLAS LE PAN
*Deputy Superintendent
Operations*

[1-1-o]

BUREAU DU SURINTENDANT DES INSTITUTIONS FINANCIÈRES

LINCOLN HERITAGE LIFE INSURANCE COMPANY

Avis est par les présentes donné qu'une ordonnance portant garantie des risques au Canada a été émise, avec prise d'effet le 10 décembre 1997, permettant à la Lincoln Heritage Life Insurance Company de garantir des risques correspondant à la branche suivante d'assurance : assurance-vie, pourvu que la société utilise la dénomination « Superior Life Insurance Company » dans le cadre de l'exercice de son activité au Canada.

Lee Mayer, agent principal, est le représentant officiel de la société pour ce qui est de la réception des avis et de l'administration du processus.

Le 11 décembre 1997

*Le surintendant adjoint
Opérations*
NICHOLAS LE PAN

[1-1-o]